
Referat af bestyrelsesmøde den 10. 09.2015 
Hartkorns Grundejerforening 

 
 
 
 

Tilstede: Søren Hansen, John Petersen,  Bent Rasmussen, Lennart Kristiansen, Lili Clausen og 
Tommy Krastrup. 
 
Formanden byder velkommen, og fortæller, at der ikke har været nogle nævneværdige hændelser 
eller begivenheder i foreningen siden sidste bestyrelsesmøde. 
 
Endnu en gang drøftes gadebelysningen, da det nu er kommet i medierne, at Vordingborg Kommune 
har det med på deres budgetforhandlinger i efteråret. 
Tommy orienterede om, at der er lagt et link ind på vores hjemmeside der henviser til nogle af disse 
omtaler. 
Vi talte om nogle af de ting, vi nok bør være opmærksomme på i den forbindelse. Bl. andet om 
hvilken stand vi skal acceptere, at overtage lysanlægget i. Ligeledes drøftedes evt. forsikringer af 
anlægget. Dette bør undersøges nærmere. Vi har aftalt med Jesper Sandbirk fra Valhal 
Grundejerforening, at vi må lave fælles front mod kommunen hvis vi oplever uretfærdigheder i 
håndtering af overdragelsen. 
 
Rensning af alle vejbrønde i vores område blev drøftet. Der var enighed om at indhente priser fra 
professionelle slamsugere, og hvis prisen var ok, så få det sat i værk. 
 
Bent orienterede om økonomien, og fortalte at alle havde betalt kontingentet rettidigt. 
Vi havde en drøftelse, om man skulle tage gebyr for oplysninger til ejendomsmæglere ved 
hushandel. Vi har hidtil ikke forlangt gebyr, og stemningen var til, at fortsætte denne linie. 
 
Vores vedtægter vil fremover blive dateret, så man kan se datoer på ændringer. 
 
Vi genopfriskede lige hvilke udvalg vi har: 
 
 Vejudvalg:  Lennart og John 
 Lys og Eludvalg: Søren og Tommy  
 Sneudvalg:  Bent 
 
Næste bestyrelsesmøde bliver i december. 
 
 
 
 
Tommy Krastrup 
Sekretær og referant. 


